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Obec Řehlovice

Řehlovice 1, 403 13 Řehlovice
tel.č.: 414 120 707 | e-mail: podatelna@rehlovice.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 17 Zastupitelstva obce Řehlovice
konané dne 23. 9. 2021 v Zasedací místnost OÚ od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 18:00 - 21:00
Přítomno: 10
Omluveni: 5
Neomluveni: 0
Předsedající: Bc. Jana Princová, DiS.
Zapisovatel*: Vladimíra Nováková
Ověřovatelé zápisu: p. Michal Hlaváč, p. Miloš Vaněk

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení a schválení programu

Program:
1. Zahájení a schválení programu
2. Určení ověřovatelů zápisu
3. Kontrola plnění usnesení
4. Zpráva o činnosti rady obce
5. Blok výborů
6. Hospodaření obce dle rozpočtu k 31.8.2021
7. Rozpočtové opatření č. 2/2021
8. Program rozvoje obce na období 2021-2027
9. Obecně závazná vyhláška 2/2021
10. Různé
11. Diskuze

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Řehlovice schvaluje program 17. zasedání ZO Řehlovice.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/17Z/2021 bylo schváleno.

2. Určení ověřovatelů zápisu

V souladu s jednacím řádem starostka určila jako ověřovatele zápisu p. Michala Hlaváče a p. Miloše Vaňka. 

3. Kontrola plnění usnesení

Starostka konstatovala, že žádný člen ZO neměl připomínky k zápisu z minulého zasedání.
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Usnesení 57/6/19 - plní se
Nakládání s majetkem obce
ZO ukládá:
starostce uzavřít dohodu obce s ŘSD ČR o vypořádání předchozích požadavků obce.

 

 

4. Zpráva o činnosti rady obce

Starostka seznámila členy ZO s činností rady obce od posledního zasedání ZO v červnu 2021.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Řehlovice bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Blok výborů
blok 5-1

Zpráva finančního výboru - přednesl p. Šafář, člen finančního výboru.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Řehlovice bere na vědomí zprávu finančního výboru.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 5-2

Zpráva kontrolního výboru - přednesl p. Vaněk, předseda kontrolního výboru.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Řehlovice bere na vědomí zprávu kontrolního výboru.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6. Hospodaření obce dle rozpočtu k 31.8.2021

Zastupitelé byli seznámeni s hospodařením obce dle rozpočtu k 31.8.2021.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Řehlovice schvaluje hospodaření obce dle rozpočtu k 31.8.2021.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/17Z/2021 bylo schváleno.

7. Rozpočtové opatření č. 2/2021

Zastupitelé byli seznámeni s návrhem rozpočtového opatření č. 2/2021.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Řehlovice schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2021.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/17Z/2021 bylo schváleno.

8. Program rozvoje obce na období 2021-2027

Zastupitelé byli seznámeni s konečným návrhem strategického dokumentu Program rozvoje obce na období
2021-2027. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Řehlovice schvaluje dokument Program rozvoje obce Řehlovice na období 2021-2027.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/17Z/2021 bylo schváleno.

9. Obecně závazná vyhláška 2/2021

Z důvodu změny zákona o odpadech je nutná změna OZV o  obecním systému odpadového hospodářství.
Zastupitelé byli seznámeni s návrhem nové OZV.   

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Řehlovice  schvaluje  OZV  č.  2/2021,  kterou  se  stanoví  systém
odpadového  hospodářství .  

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/17Z/2021 bylo schváleno.

10. Různé
blok 10-1

Starostka seznámila ZO s průběhem dostavby cest mezi Malhosticemi a Brozánkami, bude se projektovat
cyklostezka do Stadic a později ještě směr Habrovany, Radejčín, Dubice.  Dále informovala o realizaci tůní
u Lochočic na zadržování vody v krajině a obnově aleje z Habří na Rábenov.

Dále informovala o nově zpracovaném panoramatickém videu obce.

blok 10-2

Zastupitelé byli seznámeni s možností pořízení elektronické úřední desky, která je propojena s webem obce.
Obec  obdržela  na  pořízení  cenové  nabídky,  které  se  pohybují  kolem 200.000  Kč.  Lze  případně  sjednat
i pořízení formou pronájmu za poplatek (tento v součtu převyšuje pořízení desky v hotovosti).

Po diskuzi mezi zastupiteli bylo dohodnuto, že obec počká až bude na pořízení elektronické úřední desky
dotace.  

blok 10-3

Starostka informovala ZO o několika ohniscích přemnožených koček. Pokud by se obec zapojila do cílené
kastrace, tak náklady hradí obec. Stejně tak má obec povinnost postarat se o zvířata v obci, jejichž majitel není
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znám. 

Po diskuzi mezi členy ZO se obec do cílené kastrace nezapojí. 

blok 10-4

Starostka informovala ZO, že z rady obce vzešel návrh na vypínání veřejného osvětlení během části noci.
Dále má obec má od ČEZ nabídku na dodávku solárního osvětlení, kdy je však podmínkou svícení celou noc. 

Po diskuzi bylo dohodnuto, že bude podána podrobnější zpráva o jaká světla se jedná, dále budou zpracovány
podrobnější podklady k nákladům na VO (porovnání mezi lety, po změně typ osvětlení)  a bude zjištěno jak je to
v obcích, kde se VO v noci vypíná. 

 

blok 10-5

Starostka podala informace o rozboru vody v bytovém domě v Řehlovicích, voda je pitná. Vzorek překračoval
limit  v obsahu železa a v zákalu. Bude znovu řešeno se SČVaK, kromě bytového domu byl problém nahlášen
i v nemovitosti mimo bytový dům.

blok 10-6

Zastupitelstvu byly předloženy náklady na opravy a údržbu obecní Avie a traktoru. Traktor je po generální
opravě.

Po zhodnocení nabídek na nákladní auto nové nebo ojeté, byl předběžně zastupiteli odsouhlasen nákup nového
auta. Bude svolána pracovní skupina, které následně zhodnotí a vybere z nabídek auto, které bude vyhovovat
požadavkům obce. Složení pracovní skupiny: p. Plzák M., p. Dengler, p. Hlaváč, p. Zeck, p. Barcal, p. Vaněk a
p. Říha.    

11. Diskuze
blok 11-1

P.  MUDr.  Plzák  se  dotázal ,  zda  by  nebylo  vhodné  navýšit  příspěvek  na  obce  postižené
tornádem. Po diskuzi  mezi  zastupiteli  bylo dohodnuto,  že se částka nebude navyšovat,  a to i  s  ohledem
na příspěvek na postižené obce ze strany státu.     
Dále informoval ZO, že se prodává za 4,5 mil. Kč v Dubicích dům, kde by mohla obec zřídit seniorský nebo
nájemní dům. Starostka k tomu uvedla, že dům je ve velmi špatném stavu, je nutná kompletní rekonstrukce
vyžadující nemalé finanční náklady.  

blok 11-2

P. Vaněk sdělil, že si někteří občané Stadic stěžují na práci pí Říhové při úpravě místní zeleně.
Starostka sdělila, že toto již bylo předběžně projednáno s p. Plzákem a s pí Říhovou, v příštím týdnu bude
provedeno místní šetření. 

blok 11-3

P. Barcal se dotázal, zda bylo jednáno se zemědělci na zpřístupnění turistických cest.
Starostka uvedla, že ano. Dobytek je v současné době přehnán na jiné pastviny. Na příští rok bude projednáno
uvolnění cest před začátkem turistické sezóny. 

blok 11-4
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P. Šafář vznesl dotaz na přesazení lípy na návsi a osazení místa např. smrkem.
Starostka uvedla,  že  lípu je  možné přesadit  např.  k  pomníku Přemysla  Oráče,  lze  však očekávat  nevoli
některých občanů. Na náves je vyhotovena studie, bude doplněna o studii zeleně. 

blok 11-5

P. Hlaváč vznesl dotaz, v jaké fázi je výstavba sběrného dvora.
Starostka sdělila, že stále čekáme na opravený rozpočet k výběrovému řízení od p. projektanta. Následně bude
ihned zahájeno výběrové řízení na zhotovitele.
Dále vznesl dotaz na vodárnu ve Stadicích a plot u vodárny v Řehlovicích.
Starostka uvedla, že toto bylo zjišťováno u předchozího p. starosty. Ten sdělil, že vodárna byla spolu s celým
řadem předána do majetku SVS a.s. a obci tudíž nepatří. Údajný nesoulad v KN bude prověřen a případně bude
zajištěna náprava. Vyhotovení plotu u vodárny v Řehlovicích je již objednáno. 

blok 11-6

P. Hlaváč st. upozornil na holuby na půdě v bytovém domě čp. 38 v  Řehlovicích, dále bylo upozorněno
na špatný stav římsy téhož domu.
Starostka sdělila, že závady budou předány p. Plzákovi k dořešení. 
 

blok 11-7

P. Maněna upozornil, že nesvítí levá lampa u zastávky v N. Stadicích.
Starostka řekla, že bude nahlášeno jako závada a požádala, aby případné závady byly nahlášeny telefonicky při
jejich zjištění.
Dále byl řešen návrh na jiného dodavatele elektřiny a možnost zajištění levnějšího odběru elektřiny pro občany
obce.
Starostka sdělila, že obec má v tuto chvíli zajištěn fixní tarif do roku 2023. Doposud nebyla zvažována možnost
společného dodavatele pro obec i obyvatele. Tato možnost bude projednána s obchodní zástupkyní ČEZ pro
naši obec.     

blok 11-8

P. Bobek z Habří požádal o prodloužení VO k jeho domu čp. 41, o které žádal již v minulosti a požádal
o posunutí značek začátek a konec obce až k dostavěným domům.
Starostka sdělila, že bude zajištěna cenová kalkulace na prodloužení VO, je nutné vzít v potaz i související další
výstavbu v této oblasti. Možnost posunutí značek bude řešena s odborem dopravy. 
Spolu s p. Hostovským vznesli dotaz na výstavbu vodovodu v Habří.
Starostkou bylo sděleno, že pro danou místní část byla zhotovena studie proveditelnosti. Výstavba vodovodů je
navázána na finanční prostředky, v současné době je realizace výstavby vodovodu v N. Stadicích, kde je vyšší
počet trvale žijících obyvatel.
Dále vznesli dotaz, proč si obec nezajistila výstavbu vodovodu investorem zasíťování na soukromých pozemcích
v Habří (p. Vrňák).
Starostka sdělila, že tato akce byla řešena v předchozím období a nejsou jí známy bližší informace ani stav
stavebního  řízení  daného  investora.  Následně  byl  vznesen  dotaz,  zda  jsou  zohledněny  daňové  příjmy
z jednotlivých místních částí a zda výnosy z prodeje pozemků náleží příslušným místním částem. Zastupiteli
bylo zodpovězeno, že finanční prostředky jsou vynakládány dle aktuálních potřeb celé obce, nejsou rozděleny
na jednotlivé místní části.     
 

blok 11-9

P. Todt, p. Bobek a p. Hostovský vznesli dotaz k projektovému řízení v rámci obce, zda má obec k dispozici
projektového manažera a jak bude naplňována strategie obce.
V následné diskuzi zúčastněných i zastupitelů byl vysvětlen postup při řešení jednotlivých projektů, obec v tuto
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chvíli nemá projektového manažera. Lze uvažovat do budoucna o spolupráci v rámci DPČ.  

Ověřovatelé: p. Michal Hlaváč   ............................................................
 

p. Miloš Vaněk   ............................................................
 
Starostka Bc. Jana Princová, DiS.   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


